
Vragen van de SP aan Burgemeester Broertjes over de veiligheid van het openbaar wifi 

in het centrum 

Sinds anderhalf jaar is in het centrum van Hilversum een openbaar wifinetwerk beschikbaar. 

Echter er zijn veel zorgen op het gebied van veiligheid. Men zou namelijk kunnen worden 

afgeluisterd of zich verbinden met een vals netwerk. Het National Cyber Security Centre 

(NCSC) adviseert het gebruik van een VPN bij openbare netwerken. De SP gelooft dat de 

gebruikers van het openbaar wifi geïnformeerd zouden moeten worden over het veilig 

omgaan met openbaar wifi. De gemeente, als opdrachtgever voor een openbaar wifi in het 

centrum, zou daarin ook een rol moeten spelen. Dit informeren kan door borden in het 

centrum of door, voordat iemand verbinding maakt met het wifi, de gebruiker een aantal tips 

te laten zien voor veilig gebruik hiervan. Voor inspiratie over die tips zou bijvoorbeeld het 

volgende artikel op de correspondent: https://decorrespondent.nl/5243/de-digitale-

zelfverdedigingsgids-bescherm-jezelf-op-het-web/2112665455362-61060381. 

Kan de burgemeester toezeggen dat hij deze maatregelen en andere maatregelen waardoor de 

veiligheid van de gebruiker van het wifi in het centrum toeneemt, gaat onderzoeken en de 

raad uiterlijk september informeren over dit onderzoek? 
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